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Protokół nr I/24 

z sesji Rady Miejskiej w Barcinie, 

która odbyła się 7 maja 2024 r. 

w Sali Konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Barcinie 

 

Czas trwania obrad: 1300 –  1433 

 

Sesja została zwołana przez Komisarza Wyborczego w Bydgoszczy postanowieniem 

nr 221/2024 z dnia 22 kwietnia 2024 r. (załącznik nr 1) 

 

Radni zostali powiadomieni o terminie posiedzenia pisemnie otrzymując porządek 

obrad wraz z projektami uchwał (zawiadomienie stanowi załącznik nr 2 do protokołu). 

 

Posiedzeniu przewodniczyli: Janusz Krause – najstarszy wiekiem radny obecny na sesji 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agnieszka Sulecka 

 
 

Ad 1.  

Najstarszy wiekiem radny obecny na sesji – Janusz Krause witając wszystkich 

przybyłych na I sesję Rady Miejskiej dokonał jej otwarcia, po czym stwierdził na 

podstawie listy obecności stanowiącej załącznik nr 3 do protokołu, że w obradach 

uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum, przy którym rada może obradować 

i podejmować uchwały. 

 

Ad 2. 

Następnie przystąpiono do ceremonii złożenia ślubowania przez radnych. 

Przewodniczący obradom J. Krause poinformował o treści art. 23a ust. 2 ustawy 

o samorządzie gminnym, czyli o sposobie złożenia ślubowania. Przypomniał też o treści 

art. 383 § 1 pkt 3 kodeksu wyborczego, zgodnie z którym odmowa złożenia ślubowania 

skutkuje wygaśnięciem mandatu radnego. Przewodniczący sesji odczytał rotę 

ślubowania, o której mowa w art. 23a ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2024 r. poz. 609), po czym kolejno wywoływał 

radnych, którzy stojąc składali ślubowanie:  

 

Radna Ewa Chęś: „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.” 

 

Radna Sylwia Czapla: „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.” 

  

Radny Krzysztof Harenda: „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.” 

 

Radny Albert Jurek: „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.” 

 

Radna Kamila Maciejewska: „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.” 

 

Radny Piotr Niestatek: „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.” 
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Radny Michał Pałka: „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.” 

 

Radny Remigiusz Paszkiet: „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.” 

 

Radna Anna Popielarz-Olszak: „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.” 

 

Radny Paweł Ratajczak: „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.” 

 

Radny Rafał Rydlewski: „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.” 

 

Radna Agnieszka Soska: „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.” 

 

Radny Bartłomiej Uszko: „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.” 

 

Radny Janusz Krause: „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.” 

 

Radna Agnieszka Sulecka: „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.” 

 

Po złożeniu ślubowania prowadzący obrady poprosił radnych o krótką 

autoprezentację.  

 

Radny Rafał Rydlewski: „Moje nazwisko Rydlewski Rafał. Jestem żonaty, mam 2 synów, 

3 wnucząt. Jestem emerytowanym nauczycielem. I to wszystko co chciałbym o sobie 

powiedzieć. Korzystając że jestem przy głosie, chciałbym podziękować wszystkim 

mieszkańcom, którzy na mnie głosowali. Postaram się państwa nie zawieść.” 

 

Radny Albert Jurek: „Nazywam się Albert Jurek. Mam 48 lat, 3 dzieci. Z wykształcenia 

jestem menadżerem, prowadzę własną działalność gospodarczą na terenie gminy 

Barcin. Korzystając również z okazji chciałbym wszystkim wyborcom podziękować za 

oddane głosy i za zaufanie, jakim mnie obdarzyli.” 

 

Radny Bartłomiej Uszko: „Dzień dobry państwu. Nazywam się Bartłomiej Uszko. Od 10 

lat mój status związku niezmieniony, jedna i ta sama żona Olga, którą serdecznie 

pozdrawiam, bo wiem, że się przygląda. Co do dzieci, 2 synów, zresztą przy porodzie 

jednego gros z państwa uczestniczyła, bo odbywał się on praktycznie na żywo 

podczas 1 z sesji 2 lata temu. I jak moi poprzednicy również dziękuję za ten mandat 

zaufania swoim wyborcom z Piechcina. Serdeczne dzięki.”   

 

Radny Remigiusz Paszkiet: „Dzień dobry, witam serdecznie. Nazywam się Remigiusz 

Paszkiet. Mieszkam na ul. Lotników. Od wielu lat pracuję w naszej przychodni tutaj 

w Barcinie, tam można mnie codziennie spotkać. Dziękuję bardzo za oddane na mnie 

głosy oraz oddane głosy na komitet Ponad Podziałami wraz z Mieszkańcami. Zajmuję 

to zaszczytne stanowisko już od 9 lat i liczę, że oddane na nas głosy nie będą 

stracone.”  
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Radny Piotr Niestatek: „Dzień dobry, Piotr Niestatek, radny z Krotoszyna, od urodzenia 

mieszkaniec. Jestem żonaty, jestem rolnikiem, a jednocześnie od 25 lat sołtysem 

Krotoszyna. Zostałem wybrany w 12 okręgu wyborczym składającym się z sołectw 

Krotoszyn, Dąbrówka Barcińska, Zalesie, Sadłogoszcz i Złotowo. Dziękuję wszystkim za 

wybór.” 

 

Radna Kamila Maciejewska: „Witam wszystkich. Nazywam się Kamila Maciejewska. 

Jestem mężatką, mam 2 dorosłych dzieci. Przez większość swojego życia mieszkam 

w Barcinie. Pracuję w prywatnym przedszkolu w Inowrocławiu jako asystent 

nauczyciela. Ponadto jestem instruktorem nauk pływania oraz aerobiku. Moją pasją 

jest bieganie, a od pewnego czasu triathlon. Jest to moja pierwsza kadencja w Radzie 

Miejskiej. Z tego miejsca dziękuję wszystkim wyborcom ul. Artylerzystów, dra Krzysia, 

którzy oddali na mnie swój głos.” 

 

Radna Agnieszka Sulecka: „Dzień dobry. Nazywam się Agnieszka Sulecka, od 

urodzenia mieszkam w Mamliczu. Jestem mężatką, mam 15-letnią córkę oraz 

dorosłego syna, który dziś miał swój pierwszy egzamin dojrzałości. Obecnie pracuję 

w Centrum Usług Wspólnych i Zarządzania Oświatą w Żninie na stanowisku główny 

specjalista ds. organizacji oświaty. Chcę wykorzystać zdobyte wykształcenie 

i doświadczenie zawodowe dla wspólnego dobra mieszkańców gminy Barcin.” 

 

Radny Paweł Ratajczak: „Dzień dobry. Nazywam się Paweł Ratajczak. Ukończone 

mam 47 lat. Mam żonę Agatę, 2 dzieci – córkę Wiktorię, synka Antoniego. Na co dzień 

zawodowo pracuję też w Inowrocławiu, w Przedsiębiorstwie, które zajmuje się 

administrowaniem budynkami, kieruję działem obsługi wspólnot mieszkaniowych. 

Startowałem z okręgu nr 8, jest to sołectwo Wolice. Chciałbym z tego miejsca bardzo 

serdecznie podziękować mieszkańcom za oddane głosy. I również chciałbym tutaj 

życzyć nam wszystkim radnym owocnej współpracy na rzecz naszych wszystkich 

mieszkańców.” 

 

Radny Michał Pałka: „Michał Pałka, lat 45. Od urodzenia barciniak. Pracuję 

w Kowalewie, jestem żonaty, ojciec 3 chłopaków, dziadek 1 wnuka. Z zamiłowania 

żeglarz, biegacz, żołnierz. I chciałbym wszystkim moim wyborcom podziękować za 

oddane na mnie głosy.” 

 

Radna Ewa Chęś: „Dzień dobry. Nazywam się Ewa Chęś. Mam 63 lata i jestem 

emerytką, szczęśliwą już. Korzystając z okazji chciałabym podziękować wszystkim 

mieszkańcom, którzy oddali na mnie głos w okręgu wyborczym nr 13, na który składają 

się sołectwa Knieja, Pturek, Młodocin i Józefinka. Liczę na miłą współpracę 

mieszkańców tak samo jak i kolegów Rady Miejskiej.” 

 

Radna Sylwia Czapla: „Dzień dobry. Nazywam się Sylwia Czapla, lat 45. Mężatka, 

matka 3 wspaniałych synów. Od 25 lat mieszkanka Julianowa, aktualnie jestem 

aktywną sołtyską w Barcinie Wsi. I dziękuję moim mieszkańcom Julianowa i Barcina Wsi 

za mandat zaufania. Postaram się was nie zawieść.” 
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Radna Agnieszka Soska: „Dzień dobry, nazywam się Agnieszka Soska. Mieszkam 

w Piechcinie. Jestem mężatką i mamą 2 nastoletnich dzieci. Z wykształcenia jestem 

prawnikiem. Dziękuję wszystkim swoim wyborcom, którzy mi zaufali i obdarzyli 

mandatem zaufania oraz innym mieszkańcom, pozostałym mieszkańcom Piechcina, 

którzy we mnie wierzyli i trzymali za mnie kciuki i którzy wiedzą, że ich nie zawiodę.” 

 

Radna Anna Popielarz-Olszak: „Dzień dobry. Anna Popielarz-Olszak. Jestem 

mieszkanką Piechcina i szczęśliwą mamą 5-letniego Michałka. Z wykształcenia jestem 

politologiem o specjalizacji regionalno-samorządowej, jednak od 10 lat jestem 

związana z barcińską książnicą, gdzie możecie mnie państwo spotkać w wypożyczalni 

dla dorosłych. Od 2019 r. pełnię funkcję sołtysa sołectwa Piechcin, gdzie staram się 

należycie wykonywać swoje obowiązki i działać dla dobra sołectwa Piechcin czyli 

Piechcina i Aleksandrowa.” 

 

Radny Krzysztof Harenda: „Dzień dobry. Nazywam się Krzysztof Harenda. Mam 42 lata, 

jestem żonaty, mam 2 dzieci małych. Pracuję w administracji publicznej 

w Inowrocławiu. Gratuluję wszystkim radnym, że tu jesteśmy i życzę owocnej 

kadencji.”  

 

Radny Janusz Krause: „Dzień dobry. Janusz Krause, lat 64. Od 7 lat jestem na 

emeryturze nauczycielskiej, ale czynny zawodowo. Jestem animatorem sportu, 

instruktorem nauki pływania, instruktorem - ostatnio robiłem - turystyki rowerowej, 

kuratorem zawodowym, członkiem OSP w Barcinie, a prywatnie mężem, ojcem 

2 córek, dorosłych córek i dziadkiem dla 5 wnucząt. Pragnę jeszcze podziękować 

wszystkim moim wyborcom z mojego okręgu nr 2, bo dzięki nim w tym miejscu tutaj 

jestem.”  

 

 

Ad 3. 

 

Burmistrz Michał Pęziak złożył wobec Rady Miejskiej w Barcinie ślubowanie o treści, 

o której mowa w art. 29a ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

(Dz. U. z 2024 r. poz. 609). 

 

Przewodniczący obrad pogratulował Burmistrzowi wyboru oraz złożył życzenia. 

 

Następnie głos zabrał Burmistrz Michał Pęziak: „Wykorzystam to, że jestem przy głosie. 

Chciałbym pogratulować wszystkim kandydatom, którzy brali udział w wyborach, bo 

zgłoszenie swojej kandydatury i poddanie jej ocenie środowiska to jest, nie chcę 

powiedzieć akt odwagi, ale na pewno to nie jest takie byle co. Tak że wszyscy, którzy 

startowali, wszystkim tym osobom gratuluję, a szczególnie gratuluję tym, którzy uzyskali 

największe poparcie społeczne na każdym szczeblu, i państwu radnym, bo już od 

momentu złożenia ślubowania jesteście państwo radnymi naszej gminy, ale także 

i radnym powiatu, którzy będą  nas reprezentować na szczeblu powiatowym. Chcę 

podziękować wszystkim mieszkańcom, którzy wzięli udział w wyborach. Szkoda, że tak 
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mało ludzi poczuwa się do tego, żeby w wyborach w ogóle brać udział, a to jest 

bardzo ważny akt jeśli chodzi o dobro nie tylko naszej małej ojczyzny, ale i Polski, za 

chwilę mamy wybory europejskie, do udziału w tych wyborach również wszystkich 

państwa zachęcam, bo to będziemy decydować o losach wspólnoty europejskiej, 

w której mieszkamy. Chciałbym podziękować wszystkim wyborcom, którzy oddali na 

mnie swój głos i na kolejne 5 lat obdarzyli mnie zaufaniem i będę się starał ze wszystkich 

sił tego zaufania nie zawieść. Liczę na dobrą współpracę z Radą Miejską, wszyscy 

urzędnicy są że tak powiem dobrym zespołem, przygotowanym do pracy, do ciężkiej 

pracy, bo praca urzędnicza jest pracą ciężką. Dopóki się z nią nie zetkniemy tak na 

żywo, to nie zdajemy sobie sprawy jak to w urzędzie jest. Tak że jeszcze raz dziękuję za 

zaufanie. Życzę państwu i sobie dobrej współpracy.” 

 

 

Ad 4. 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         

Następnie przystąpiono do kolejnego punktu porządku obrad tj. wyboru 

przewodniczącego i wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Barcinie. 

 

Jak przekazał radny senior, zgodnie z art. 19 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym rada gminy wybiera ze swego grona przewodniczącego              

i 1-3 wiceprzewodniczących bezwzględną większością głosów w obecności co 

najmniej połowy ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym. Jak dodał, Statut 

Gminy Barcin w § 21 ust. 1 określając, że rada wybiera ze swojego grona 

wiceprzewodniczącego rady, ogranicza liczbę wiceprzewodniczących rady do 

jednego. Wspomniał, że zgodnie z ust. 2 cytowanego paragrafu głosowanie na 

przewodniczącego i wiceprzewodniczącego prowadzi się oddzielnie. Mając na 

uwadze postanowienia art. 19 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym oraz § 21 ust. 5 

i 74 Statutu Gminy Barcin, w celu przeprowadzenia głosowania tajnego nad wyborem 

przewodniczącego i wiceprzewodniczącego rady miejskiej konieczne jest powołanie 

Komisji Skrutacyjnej. Wspomniawszy, że projekt stosownej uchwały powołującej 

komisję skrutacyjną radni otrzymali, poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji 

Skrutacyjnej, informując jednocześnie, że członkami komisji skrutacyjnej nie mogą być 

osoby, które będą kandydować na stanowisko przewodniczącego 

i wiceprzewodniczącego rady. 

 

Radna Agnieszka Sulecka zgłosiła kandydaturę radnego Remigiusza Paszkieta. 

 

Radny Remigiusz Paszkiet zgłosił kandydaturę radnej Agnieszki Soski. 

 

Radna Ewa Chęś zgłosiła kandydaturę radnego Krzysztofa Harendy. 

 

Radny Bartłomiej Uszko zgłosił kandydaturę radnej Anny Popielarz-Olszak. 

 

Wszyscy zgłoszeni kandydaci do składu Komisji Skrutacyjnej wyrazili zgodę na 

kandydowanie. 
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Radny Rafał Rydlewski zgłosił wniosek formalny o przeprowadzenie jednego 

głosowania nad wyborem Komisji Skrutacyjnej w zaproponowanym składzie. 

Głosowało 15 radnych: 

Za: 15 

Przeciw: 0  

Wstrzymujących się: 0 

Imienny wykaz radnych z przeprowadzonego głosowania nad wnioskiem formalnym 

o przeprowadzenie jednego głosowania nad wyborem Komisji Skrutacyjnej 

w zaproponowanym składzie stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Rada Miejska jednogłośnie wniosek przyjęła. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji radny J. Krause poddał pod głosowanie projekt 

uchwały z naniesionymi odpowiednio nazwiskami członków Komisji Skrutacyjnej 

(załącznik nr 5). 

Głosowało 15 radnych: 

Za: 15 

Przeciw: 0  

Wstrzymujących się: 0 

Imienny wykaz radnych z przeprowadzonego głosowania nad projektem uchwały 

w sprawie powołania doraźnej Komisji Skrutacyjnej dla przeprowadzenia głosowania 

tajnego nad wyborem Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 

w Barcinie stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Rada Miejska jednogłośnie podjęła uchwałę Nr I/1/2024 w sprawie powołania 

doraźnej Komisji Skrutacyjnej dla przeprowadzenia głosowania tajnego nad wyborem 

Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Barcinie (załącznik 

nr 7). 

 

Komisja Skrutacyjna wyłoniła spośród siebie przewodniczącego komisji, którym został 

radny Remigiusz Paszkiet. 

 

Następnie przystąpiono do wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Barcinie. 

Radny senior przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały (załącznik nr 8), która 

zostanie podjęta po dokonaniu wyboru w głosowaniu tajnym, po czym – otwierając 

dyskusję – poprosił o przedstawianie kandydatów na Przewodniczącego Rady 

Miejskiej. 

 

Radny P. Niestatek zgłosił kandydaturę radnej  Agnieszki Suleckiej.  

 

Radna A. Sulecka wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Innych kandydatur nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Komisja Skrutacyjna, zająwszy wcześniej przygotowane dla niej 

miejsce na sali obrad, przystąpiła do przygotowywania kart do głosowania. Po 

przygotowaniu kart przewodniczący Komisji Skrutacyjnej objaśnił sposób głosowania.  
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Po objaśnieniu sposobu głosowania i uzyskaniu akceptacji rady wyczytywał kolejno 

nazwiska radnych, którzy podchodzili do Komisji Skrutacyjnej po odbiór karty do 

głosowania i udawali się z nią do wyznaczonego miejsca zapewniającego tajność 

głosowania (stolik z parawanem). Po oddaniu głosu wrzucali karty do urny.  

 

Po oddaniu głosów przez wszystkich radnych, Komisja Skrutacyjna dokonała otwarcia 

urny  i wyjęcia z niej kart, po czym przystąpiła do liczenia głosów. Po podliczeniu 

głosów przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał sporządzony protokół 

z głosowania tajnego, który wraz z kartami do głosowania stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu. Podając wyniki głosowania oznajmił, że Przewodniczącym Rady Miejskiej 

w Barcinie została wybrana radna Agnieszka Sulecka.  

Następnie przewodniczący obrad odczytał treść podjętej uchwały Nr I/2/2024 

w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Barcinie (załącznik nr 10), po 

czym pogratulował przewodniczącej wyboru i złożył życzenia, a następnie przekazał 

wybranej przewodniczącej dalsze prowadzenie obrad. 

 

Po podjęciu uchwały przewodniczący obrad, członkowie Komisji Skrutacyjnej 

i Burmistrz złożyli Przewodniczącej Rady Miejskiej gratulacje i życzenia. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Barcinie Agnieszka Sulecka: „Bardzo serdecznie 

dziękuję za okazane zaufanie. Jest to dla mnie wielkie wyzwanie, ponieważ zdaję 

sobie sprawę, że funkcja przewodniczącej rady jest funkcją szczególnie zaszczytną 

a zarazem odpowiedzialną.  W tegorocznych wyborach samorządowych miałam to 

szczęście, że w moim okręgu wyborczym nie odbyło się głosowanie, ponieważ nie 

było innego kandydata. 3 tygodnie przed wyborami mogłam już cieszyć się wygraną. 

Podczas luźnej rozmowy padło kiedyś pytanie czy zamierzam zmienić miejsce na sali 

sesyjnej. Wiedząc, że i pan Witek z mojej lewej strony  i Aga Gaczkowska z mojej prawej 

strony nie kandydują, miałam przy wyborze nowego miejsca lekkie pole manewru. Dziś 

koleżanki i koledzy radni zadecydowali, że moje miejsce na sali zmieni się diametralnie. 

Nie stoję dzisiaj tutaj sama. Razem z resztą rady będziemy dążyć do realizacji naszych 

wspólnych celów. Niezależnie od różnic poglądów, musimy pamiętać, że jesteśmy 

tutaj po to, aby służyć naszej społeczności i działać dla jej dobra. Dlatego jeszcze raz 

bardzo dziękuję, życzę nam wszystkim owocnej współpracy oraz chciałabym 

zapewnić, że dołożę wszelkich starań aby nasze obrady przebiegały sprawnie i 

zgodnie z prawem.” 

 

Następnie przystąpiono do wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Barcinie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

(załącznik nr 11), która zostanie podjęta po dokonaniu wyboru w głosowaniu tajnym 

i – otwierając dyskusję – poprosiła o zgłaszanie kandydatur na 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej.  

 

Radna Ewa Chęś zgłosiła kandydaturę radnego Alberta Jurka. 

 

Radny Piotr Niestatek zgłosił kandydaturę radnego Pawła Ratajczaka. 
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Zgłoszeni kandydaci - radny Albert Jurek i radny Paweł Ratajczak - wyrazili zgodę na 

kandydowanie na wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Barcinie. 

 

Z uwagi na brak innych kandydatur przewodnicząca poprosiła powołaną już Komisję 

Skrutacyjną o przystąpienie do pracy i przygotowanie kart do głosowania. 

 

Po przygotowaniu kart przewodniczący Komisji Skrutacyjnej objaśnił sposób 

głosowania.  

Po objaśnieniu sposobu głosowania i uzyskaniu akceptacji wyczytywał kolejno 

nazwiska radnych, którzy podchodzili do Komisji Skrutacyjnej po odbiór karty do 

głosowania i udawali się z nimi do wyznaczonego miejsca zapewniającego tajność 

głosowania (stolik z parawanem). Po oddaniu głosu wrzucali karty do urny.  

 

Po oddaniu głosów przez wszystkich radnych, Komisja Skrutacyjna dokonała otwarcia 

urny  i wyjęcia z niej kart, po czym przystąpiła do liczenia głosów. Po podliczeniu 

głosów przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał sporządzony protokół 

z głosowania tajnego, który wraz z kartami do głosowania stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu. Podając wyniki głosowania oznajmił, że Wiceprzewodniczącym Rady 

Miejskiej w Barcinie został wybrany radny Paweł Ratajczak. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej, członkowie Komisji Skrutacyjnej i Burmistrz złożyli 

Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej gratulacje i życzenia. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Paweł Ratajczak: „Szanowni państwo radni, 

chciałbym wam podziękować za zaufanie. Gratuluję pani przewodniczącej również. 

Tak jak poprzedniej kadencji obiecuję wam, że będę współpracował i z radnymi 

i z przewodniczącym rady, aby ta nasza mała wspólnota, jak jest – gmina Barcin -  

w dalszym ciągu tak się rozwijała jak dotychczas.” 

 

Przewodnicząca obrad odczytała treść podjętej uchwały Nr I/3/2024 w sprawie 

wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Barcinie (załącznik nr 13). 

 

 

Ad 5. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Barcinie A. Sulecka zapytała, czy są uwagi do 

porządku obrad ustalonego przez Komisarza Wyborczego, gdyż zgodnie z art. 20 ust. 

1a ustawy o samorządzie gminnym, rada może wprowadzić zmiany w porządku 

bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady.  

 

Nie zgłoszono uwag i wniosków o zmianę porządku obrad. 

 

Na zakończenie Przewodnicząca Rady Miejskiej A. Sulecka przypomniała 

o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych, które należy złożyć w terminie 30 dni 

od złożenia ślubowania czyli termin upływa 6 czerwca. Jak dodała, druki oświadczeń 

radni mogą pobrać w biurze rady, a do pierwszego oświadczenia majątkowego, które 
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należy złożyć w 2 egzemplarzach, radny jest obowiązany dołączyć informację 

o sposobie i terminie zaprzestania prowadzenia działalności gospodarczej 

z wykorzystaniem mienia gminy, w której uzyskał mandat, jeżeli taką działalność 

prowadził przed dniem wyboru. Ponadto poinformowała, że w biurze rady są 

przygotowane skrzynki na korespondencję, która będzie do radnych kierowana. 

Następnie powiedziała, że będzie propozycja powołania 6 komisji stałych 

i w zależności od deklaracji radnych na kolejną sesję w dniu 10 maja zostanie 

przygotowany odpowiedni projekt uchwały powołujący poszczególne komisje, przy 

założeniu, że do określonej komisji zapisze się min. troje radnych. Poprosiła radnych 

o złożenie pisemnych deklaracji o przynależności do poszczególnych komisji. Dodała, 

że jeśli radni mają jeszcze jakieś potrzeby, prosiła, by zgłaszać je bezpośrednio do niej 

lub do biura rady.  

 

Po wyczerpaniu ustalonego porządku obrad o godz. 14.33 Przewodnicząca Rady 

Miejskiej zamknęła I sesję. 

 

 

Protokołował:                                                                       Posiedzeniu przewodniczył: 

 

 

 
Przemysław Jessa                                                               Przewodnicząca Rady Miejskiej      

Inspektor ds. obsługi rady                                                             Agnieszka Sulecka 

 


